
Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa 21.12.2009 
 
Program: 

1)  Otvorenie predsedajúci 
2)  Voľba návrhovej komisie predsedajúci 
3)  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice predsedajúci 
4)  VZN – Dodatok č. 1 o poplatkoch za znečisťovanie 

ovzdušia prevádzkovateľmi malých zdrojov znečisťovania 
ovzdušia v Meste Spišské Podhradie a  časti Katúň. 

Mgr. Kynčáková 

5)  Úprava rozpočtu mesta, škôl a školských zariadení za rok 
2009. 

vedúca 
ekonomického 
oddelenia, riaditelia 
RO 

6)  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na roky 
2010-2012. 

hlavný kontrolór 

7)  Rozpočet na roky 2010-2012 príspevkovej organizácie, 
rozpočtových organizácií a Mesta Spišské Podhradie. 

primátor, vedúca 
ekonomického 
oddelenia, riaditelia 
PO a RO 

8)  Správa hlavného kontrolóra z kontroly prenajímania 
nebytového priestoru v MŠ pre CVČ Spišský Hrhov. 

hlavný kontrolór 

9)  Zmena organizačnej štruktúry. primátor, prednosta 
10) Záver Predsedajúci 

 
 
Prítomní: 

Peter Hanigovský P Mgr. Mária Kicková P 
Jozef Komara P Ing. Ján Lisoň P 
Mária Kaľavská P Ing. Marek Mikula P 
Štefan Faltin P Marián Boržík P 
Vladimír Tomko N Štefan Siváň N 
Ing. Štefan Mačuga O   
Hostia podľa prezenčnej listiny 

 P = prítomný   N = neprítomný   O = ospravedlnený 
 
Pracovné komisie: 

Predsedajúci Mgr. Jozef Bača 
Marián Boržík 
Mária Kaľavská 

Návrhová komisia 

Peter Hanigovský 
Mgr. Mária Kicková Overovatelia zápisnice 
Ing. Marek Mikula 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
 
Rokovanie otvoril o 18:00 hod. primátor mesta.  V čase otvorenia rokovania bolo prítomných  8 
poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
 
Diskusia 
 Ing. Lisoň Navrhujem vylúčiť z programu bod 4 a doplniť bod  rôzne ako bod 9. 
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 

PDF created with pdfFactory trial version www.pdffactory.com

http://www.pdffactory.com
http://www.pdffactory.com


Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 5 
 Úprava rozpočtu mesta, škôl a školských zariadení za rok 2009 
 
Diskusia 
 Ing. Struharňanská Predniesla úpravu rozpočtu ZŠ Palešovo námestie 9 za rok 2009. 
Ing. Lisoň Nech sa vyjadrí Ing. Čarná či je to v súlade s rozpočtom? 
Ing. Čarná Je to v súlade s rozpočtom. 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-1 
MZ schvaľuje zníženie rozpočtu na rok 2009 pre ZŠ Palešovo nám. 9 o 12 266 € z pôvodných 
388 624 € na 376 358 € v kapitole 610 – 620 zníženie  o 5 628 € v kapitole 630 a 640 zníženie  
o 6 638  €. 
Zodpovedný: Riaditeľka ZŠ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-2 
MZ schvaľuje zníženie rozpočtu na rok 2009 pre ŠKD Palešovo nám. 9 o 7 908 € z pôvodných 41 
639 € na 33731 € v kapitole 630 a 640 zvýšenie o 2 780 v kapitole 700 zníženie o 10 688 €. 
Zodpovedný: Riaditeľka ZŠ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Ing. Lisoň Pri návrhu rozpočtu ste boli bez tejto sumy? 
Ing. Struharňanská Áno, bez. 
MVDr. Kapusta Škole prešiel projekt cez eurogranty a obnov si svoj dom. 
Hanigovský Keby vyšiel projekt ďalší  bude dosť peňazí? 
Ing. Struharňanská S tými by to bolo dosť – ide o spolufinancovanie projektu. 
Ing. Lisoň Navrhujem, aby MZ schválilo viazanie finančných prostriedkov  vo výške 

10 688 € z rezervného fondu pre spolufinancovanie projektov. 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-3 
MZ schvaľuje viazanie čiastky 10 688,-€ zníženej o prídel do rezervného fondu v školskej rezerve 
roka 2010 pre potreby ZŠ Palešovo nám. 9 na spolufinancovanie projektov v roku 2010. 
Zodpovedný: Riaditeľka ZŠ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
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Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Bc. Mlynarčíková Predniesla úpravu rozpočtu Materskej školy za rok 2009. 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-4 
MZ schvaľuje zvýšenie rozpočtu na rok 2009 pre MŠ Májová 54 o 7 187 € z pôvodných 174 373 € 
na 181 560 € v kapitole 630 a 640 zvýšenie 7 187  €. 
Zodpovedný: riaditeľka MŠ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-5 
MZ schvaľuje zníženie rozpočtu ŠJ Májová 54 o 496 € z pôvodných 33 533 € na  33 037 €  
v kapitole 630 a 640 zníženie o 496 €. 
Zodpovedný: riaditeľka MŠ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Ing. Jurečko Predniesol úpravu rozpočtu Základnej školy, Školská 3 za rok 2009. 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-6 
MZ schvaľuje zníženie rozpočtu na rok 2009 pre ZŠ Školská 3 o 15 172 € z pôvodných 657 372 € 
na 642 200 € v kapitole 610 – 620 zníženie  o 9 108 € v kapitole 630 a 640  o 6 055 € v kapitole 
700 o 8 €. 
Zodpovedný: riaditeľ ZŠ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-7 
MZ schvaľuje zníženie rozpočtu na rok 2009 pre ŠKD ZŠ Školská 3 o 12 582  € z pôvodných 85 
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634 € na 73 052 € v kapitole 610 – 620 zníženie o 5 821 € v kapitole 630 a 640 zníženie   o 6 761  
€. 
Zodpovedný: riaditeľ ZŠ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-8 
MZ schvaľuje zníženie rozpočtu na rok 2009 pre ŠJ ZŠ Školská 3 o 229 € z pôvodných 64 331 € 
na 64 102 € v kapitole 610 – 620 zvýšenie o 350 € v kapitole 630 a 640 zníženie   o 579  €. 
Zodpovedný: riaditeľ ZŠ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-9 
MZ schvaľuje poníženie rozpočtu na ŠKD v sume (- 12 581,66 €) je základom pre  
dofinancovanie-vyrovnanie rozpočtu v ŠJ v roku 2010 (suma 11 000 €)a dofinancovanie rozpočtu 
ŠJ v roku 2009 ( suma 1 324,67 €) – vyrovnanie poníženia vlastných príjmov ( 350 € kapitály 610-
620/ 974,67 € kapitola 630). 
Zodpovedný: riaditeľ ZŠ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň  Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Mgr. Biric Predniesol úpravu rozpočtu Základnej umeleckej školy za rok 2009. 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-10 
MZ schvaľuje zvýšenie rozpočtu na rok 2009 pre ZUŠ Sídlisko hrad 28 o 2 513 € z pôvodných 
123 083 € na 125 596 € v kapitole 630 a 640 zvýšenie o 2 113  €. 
Zodpovedný: riaditeľ ZUŠ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň  Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
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+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Ing. Longauer Predniesol úpravu rozpočtu Centra voľného času za rok 2009. 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-11 
MZ schvaľuje presun finančných prostriedkov z roku 2009 v sume 2 495,- € na rok 2010 a účelovo 
ich viazať na rekonštrukciu antukového ihriska. 
Zodpovedný: riaditeľ CVČ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-12 
MZ schvaľuje presun finančných  prostriedkov v zmysle uznesenia č.: MZ-7-9-B-5 v sume 1 072,- 
€ na rok 2010 a účelovo ich viazať na údržbu športového ihriska na Školskej ulici č. 3. 
Zodpovedný: riaditeľ CVČ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-13 
MZ schvaľuje zvýšenie rozpočtu na rok 2009 pre CVČ Spišský hrad o 558 € z pôvodných 151 846 
€ na 151 288 € v kapitole 610 a 620 zníženie o 5 300 €  630 a 640 zvýšenie o 4 742  €. 
Zodpovedný: riaditeľ CVČ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Ing. Ćarná Predniesla úpravu rozpočtu mesta za rok 2009. 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-14 
MZ schvaľuje úpravu č. 8 rozpočtu mesta na rok 2009, zvýšenie celkového rozpočtu mesta 
o 78 161 € z pôvodných 4 183 606 € na 4 261 767 € podľa predložených dokladov v prílohe. 
Zodpovedný: Primátor, vedúca ekonomického 

oddelenia 
Termín: 21.12.2009 

Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
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Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 6 
 Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na roky 2010-

2012. 
Diskusia 
 JUDr. Tekeli Predniesol odborné stanovisko k návrhu rozpočtu, ktoré tvorí prílohu 

zápisnice. 
Uznesenie č.: MZ-12-9-A-1 
MZ  berie na vedomie odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na roky 2010-
2012. 
Zodpovedný:  Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
 
Bod č.: 7 
 Rozpočet na roky 2010-2012 príspevkovej organizácie, rozpočtových 

organizácií a Mesta Spišské Podhradie. 
Diskusia 
 Ing. Struharňanská Predniesla návrh rozpočtu na rok 2010 pre ZŠ Palešovo nám. 9. Návrh 

tvorí prílohu zápisnice. 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-15 
MZ schvaľuje rozpočet na rok 2010 ZŠ Palešovo nám. 9 v Spišskom Podhradí takto: - kapitola 
610 – 230 366 €, - kapitola 620 – 81 089 €, kapitola 630 a 640 – 92 280 €, - kapitola 700 – 15 999 
€. 
Zodpovedný: riaditeľka ZŠ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-16 
MZ schvaľuje rozpočet na rok 2010 pre ŠKD ZŠ Palešovo nám. 9 v Spišskom Podhradí takto: - 
kapitola 610 – 11 784 €, - kapitola 620 – 4 148 €, - kapitola 630 a 640 – 16 517 €, - kapitola 700 – 
21 377 €. 
Zodpovedný: riaditeľka ZŠ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Ing. Jurečko Predniesol návrh rozpočtu na rok 2010 pre ZŠ Školská 3. Návrh tvorí 
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prílohu zápisnice. 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-17 
MZ schvaľuje rozpočet na rok 2010 pre ZŠ Školská 3 v Spišskom Podhradí takto: - kapitola 610 – 
323 751 €, - kapitola 620 – 113 960 €, - kapitola 630 a 640 – 140 734 €, - kapitola 700 – 67 007 €. 
Zodpovedný: riaditeľ ZŠ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-18 
MZ schvaľuje rozpočet na rok 2010 pre ŠKD ZŠ Školská 3 v Spišskom Podhradí takto: - kapitola 
610 – 37 153 €, - kapitola 620 – 13 078 €, - kapitola 630 a 640 – 37 801 €, - kapitola 700 – 4 883 
€. 
Zodpovedný: riaditeľ ZŠ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-19 
MZ schvaľuje rozpočet na rok 2010 pre ŠJ ZŠ Školská 3 v Spišskom Podhradí takto: - kapitola 
610 – 33 497 €, kapitola 620 – 11 791 €, - kapitola 630 a 640 – 19 684 €, - kapitola 700 – 2 200 €. 
Zodpovedný: riaditeľ ZŠ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Diskusia 
 Bc. Mlynarčíková Predniesla návrh rozpočtu na rok 2010 pre  Materskú školu v Spišskom 

Podhradí. Správa tvorí prílohu zápisnice. 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-20 
MZ schvaľuje rozpočet na rok 2010 pre MŠ Májová 54 v Spišskom Podhradí takto: - kapitola 610 
– 100 453 €, - kapitola 620 – 35 360 €, - kapitola 630 a 640 – 32 389 €, kapitola 700 – 0 €. 
Zodpovedný: riaditeľka MŠ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň 0 Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
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Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-21 
MZ schvaľuje rozpočet na rok 2010 pre ŠJ MŠ Májová 54 v Spišskom Podhradí takto: - kapitola 
610 – 15 360 €, - kapitola 620 – 5 406 €, - kapitola 630 a 640 – 9 654 €, - kapitola 700 – 0 €. 
Zodpovedný: riaditeľka MŠ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Mgr. Biric Predniesol návrh rozpočtu na rok 2010 pre Základnú umeleckú školu 

v Spišskom Podhradí. Návrh tvorí prílohu zápisnice. 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-22 
MZ schvaľuje rozpočet na rok 2010 pre ZUŠ Sídlisko hrad 28 v Spišskom Podhradí takto: - 
kapitola 610 – 70 280 €, - kapitola 620 – 24 453 €, - kapitola 630 a 640 – 26 427 €, - kapitola 700 
– 0 €. 
Zodpovedný: riaditeľ ZUŠ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Ing. Longauer Predniesol návrh rozpočtu na rok 2010 pre Centrum voľného času 

v Spišskom Podhradí. Návrh tvorí prílohu zápisnice. 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-23 
MZ schvaľuje rozpočet na rok 2010 pre Centrum voľného času Školská 10 v Spišskom Podhradí 
takto: - kapitola 610 – 58 421 €, - kapitola 620 – 20 564 €, kapitola 630 a 640 -79 449 €, - kapitola 
700 – 2 656 €. 
Zodpovedný: riaditeľ CVČ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Ing. Čarná Predniesla návrh rozpočtu na rok 2010 pre Mesto Spišské Podhradie. 

Návrh tvorí prílohu zápisnice. 
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Hanigovský Do kedy budeme čakať so začiatkom splácania superlinky. Zatiaľ 
splácame úroky. 

Ing. Čarná Ešte 5 rokov máme splácať. 
Ing. Lisoň Príspevok pre komisiu pre šport je v akej výške? 
Ing. Čarná 350,-€. 
Ing. Lisoň Predniesol návrh zmeny v rozpočte – personálny audit – výdaj zmeniť na 

nulu. Vysvetlil dôvody. Je na vedení mesta potreba auditu v tejto oblasti, 
je potreba aby si to mesto vykonalo samo. Predniesol návrh na 
hlasovanie. 

 JUDr. Tekeli Vysvetlil svoje stanovisko k personálnemu auditu. Vnútorne samy musíme 
poznať chod úradu a nie zvonku. Treba zohľadniť zodpovednosť 
zamestnancov a dôsledne za ňu vyvodzovať zodpovednosť. 

Hanigovský Máme prijatých toľko VZN, ktoré by sme mohli uplatniť a prispeli by 
k zvyšovaniu rozpočtu ale nevyberá sa. Hovorilo sa o efektivite práce 
a o inom – ste podriadený MZ ale od kedy ste nastúpili tak chránite 
všetkých len nie MZ. Pripadá mi to, že je to naopak. Poslanci nemôžu 
kontrolovať skoro nič, na to ste tu vy. Kto je mestským právnikom? 

MVDr. Kapusta Nemáme právnika. 
Hanigovský Na rokovaní v Službách mesta s.r.o.  si povedal, nech sa obracajú na 

mestského právnika. 
MVDr. Kapusta MZ prijalo hlavného kontrolóra na 0,5 úväzok. Každého z uchádzačov 

sme sa pýtali, či sú ochotní robiť pre mesto aj právne veci. Musím 
povedať, že sa lepšie robí, pán Tekeli je ochotný robiť aj právne veci. Sú 
veci, ktoré robí naviac. Máme právnika, ktorý nie je platený za právne 
služby ale je ochotný to robiť. 

Hanigovský Spochybnili ste firmy, ktoré robia audity v rámci Slovenska pán hlavný 
kontrolór. Od ministerstiev až po veľké mestá si takéto firmy najímajú 
a urobia audit. Je pravda, že si to môžeme urobiť aj samy. Bavíme sa 
o 2 000 €. Úspešne rastie kolónka s odmenami a podobnými hodnotami 
v rámci rozpočtu. Chceli sme schovať odmeny zamestnancov tak sme ich 
schovali pod osobné príplatky. Fakt neviem čoho sa bojíme na MsÚ. Aby 
sa neprišlo na to, že robia príliš málo a toho roku celkom pekné príplatky 
dostali? Robí tu niekto to, čo má alebo chceme kryť takých, ktorí robia 
v rámci svoje práce aj chyby alebo nerobí to čo má. Máme uznesenie, 
kde bol audit odsúhlasený. Odsúvame ho už rok. Tento rok je volebný tak 
nikto nechce robiť nepopulárne opatrenia. 

Mgr. Bača Keď sme brali úvery nikto sa nepýtal kedy a ako ich budeme splácať. 
JUDr. Tekeli Nemyslím si, žeby som kryl primátora ani vedenie, môj návrh je práve  

o zvýšení zodpovednosti na ich strane. Aby vedenie mesta povedalo, 
ktorí zamestnanci nemajú mať taký rozsah práce ako majú a naopak. Má 
to urobiť vedenie mesta a nie cudzí človek a práve v tomto volebnom roku 
je to ťažké. 

MVDr. Kapusta Uznesenie bolo schválené vykonať audit po 1.7.2009. Nebol daný termín 
do kedy. Na komisii sa hľadal priestor na peniaze, aby sa audit vykonal. 
V návrhu rozpočtu na rok 2010 tieto peniaze sú. Je na vás ako to 
schválite. Nepotrebujeme nikoho zakrývať, v návrhu  rozpočtu sú peniaze 
na audit. 

Mgr. Kicková Je ochota, aby audit spravilo vedenie mesta alebo aby to bola cudzia 
firma. 

Hanigovský Až dnes sa začalo hovoriť, že to má urobiť niekto z mesta. Doteraz to 
bolo, že niekto zvonku. 

MVDr. Kapusta Overoval som si veci koľko by to stálo. Suma vyšla zo zistení. Dostal som 
ponuky, jedna z tých bola 2 000,-€. 

Mgr. Kicková Je to ľudsky citlivá otázka keď treba rozhodnúť. Ak príde niekto zvonku je 
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tu pocit nestrannosti. 
Mgr. Bača Radovo sa navýšil rozpočet oproti roku 2006 o niekoľko miliónov. 

A nemáme naviac zamestnanca. O pol sily máme na úrade menej ako 
v minulosti. Ak myslíš, že niekto je tu naviac, povedz alebo ukáž. 

JUDr. Tekeli Napríklad - správa majetku mesta – úväzok 0,1. Mňa toto trápi. Môže to 
robiť človek na 0,1 úväzku? Čo ak audit ukáže, že to je málo? 

Hanigovský Možno áno a budeme musieť prijať ďalších ľudí. 
 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B- 
MZ schvaľuje vo výdajovej časti rozpočtu mesta pre rok 2010,  v oblasti finančná a rozpočtová 
oblasť, položka 637005 – Personálny a organizačný audit, výdaj vo výške 0,00 €. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská 0 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin 0 
Peter Hanigovský - Mgr. Mária Kicková 0 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara 0 Ing. Marek Mikula 0 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
- návrh neprešiel 
 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-24 
MZ schvaľuje príspevok na rok 2010 pre Mestský športový klub Spišské Podhradie vo výške 
31 735 €. 
Zodpovedný: predseda MŠK Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková 0 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula 0 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-25 
MZ schvaľuje príspevok na rok 2010 pre Hokejový klub pri Mestskom športovom klube 
v Spišskom Podhradí vo výške 664 €. Zakúpenie a montáž mantinelov v sume 4 315 € financovať 
z prebytku hospodárenia roku 2009. 
Zodpovedný: predseda MŠK Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
Mgr.  Bača Dávam návrh hlasovať o návrhu športovej  komisie a potom o návrhu 

finančnej komisie. Športová komisia dala vyšší návrh, kde bol zahrnutý aj 
beh „20 MK okolo Spišského hradu“. 
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Uznesenie č.: MZ-12-9-B- 
MZ schvaľuje návrh športovej komisie. 
Zodpovedný:  Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská 0 
Ing. Ján Lisoň - Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský - Mgr. Mária Kicková 0 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula 0 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
- návrh neprešiel 
 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-26 
MZ schvaľuje príspevok na rok 2010 pre Komisiu pre šport a mládež v sume 350 €. 
Zodpovedný: Predseda komisie Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík - Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin - 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara - Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-27 
MZ schvaľuje rozpočet na rok 2010 pre Mestské kultúrne stredisko v Spišskom Podhradí vo výške 
67 190 € s tým, že suma 836 € bude presunutých z položky 620- odvody na položku 637002 -
kultúrne podujatia na voľnom priestranstve a viazať ich na akcie, ktoré bude v meste robiť 
Základná umelecká škola. 
Zodpovedný: riaditeľka MsKS Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-28 
MZ schvaľuje výšku príspevku na rok 2010  pre Mestské kultúrne stredisko v Spišskom Podhradí 
vo výške   54 060,-€ 
Zodpovedný: Riaditeľka MsKS Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Diskusia 
 Hanigovský V príjmovej časti považujem rozpočet za dosť rizikový keďže nevieme ako 

budú plynúť sumy na budúci rok. 
Ing.Čarná Bude sa upravovať rozpočet, toto je predpoklad. 
MVDr. Kapusta Keby sme neprijali rozpočet v roku 2009 na rok 2010 a išli by sme 

v provizóriu, tak by to bolo rizikovejšie ako tento rozpočet, ktorý teraz 
prijímame. 

Uznesenie č.: MZ-12-9-B-29 
MZ schvaľuje rozpočet na rok 2010: 

- pre Mesto Spišské Podhradie ako rozpočet vyrovnaný: - príjem – 4 414 313 €, - výdaj – 
4 414 313 € 

- pre časť Katúň, ktorá je súčasťou rozpočtu mesta ako rozpočet vyrovnaný: - príjem – 
14 471 €, - výdaj 14 471 €. 

Zodpovedný: Primátor, vedúca ekonomického 
oddelenia 

Termín: 21.12.2009 

Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský - Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-12-9-A-2 
MZ berie na vedomie návrh rozpočtu Mesta Spišské Podhradie na roky 2011-2012. 
Zodpovedný:  Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-30 
MZ schvaľuje realizáciu rozpočtového opatrenia primátorom mesta do výšky 3 320 € 
v jednotlivých prípadoch, ak v priebehu roka 2010 vznikne potreba úhrady, ktorá nie je v rozpočte 
zabezpečená za podmienky, že nedôjde k prekročeniu limitu celkových výdajov, ani k pohybu 
výdajov v položkách 610 a 620 schválených v rozpočte na rok 2010. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 8 
 Správa hlavného kontrolóra z kontroly prenajímania nebytového 

priestoru  Materskej školy v Spišskom Podhradí  pre CVČ Spišský 
Hrhov. 

 
Diskusia 
 JUDr. Tekeli Predniesol správu, ktorá tvorí prílohu zápisnice. 
Ing. Lisoň Nezaoberali ste sa tým, čo robia učiteľky, keď žiaci majú výučbu 

anglického jazyka? 
Bc. Mlynarčíková Nie celá trieda chodí na anglický jazyk. 
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Ing. Lisoň Hovoríte o nájomnom za druhý a tretí kvartál. Prenajímajú si učebňu 
v materskej škole len od októbra. 

JUDr. Tekeli Nie kvartál kalendárneho roka ale doby nájmu. 
Ing. Lisoň Upravili nájomné na základe znenia uznesenia – centrum je jednotlivec 

alebo kolektív? Vaše zistenie nebolo oprávnené, nemala tam byť  zľava. 
Nie je oprávnená. CVČ vystupuje ako právnická osoba. Nie je to 
jednotlivec alebo skupina jednotlivcov. 

JUDr. Tekeli CVČ je právnická osoba a každá právnická osoba má buď svoj 
personálny alebo materiálny substrát. Právnická osoba je teda buď 
združením osôb alebo združením majetku. 

Ing. Lisoň Je to praktická záležitosť – moje presvedčenie o tom, čo som vytkol je 
jednoznačné, nemala byť uplatnená zľava na nájomnom. Riaditeľky MŠ 
a ZŠ uzatvorili nájomné zmluvy s CVČ Spišský Hrhov aby získali príjem 
do rozpočtu – MŠ za 9 mesiacov získa na nájomnom „až“ 59 €. 
Uzatvorením nájomnej zmluvy sa všetko dalo do poriadku. Ako 
v kocúrkove. Netreba sa na nič pýtať lebo potom sú problémy so 
zakrývaním faktov. Na budúce prednesiem svoj návrh. Som presvedčený, 
že riaditelia nemôžu uzatvárať zmluvy na dlhšie ako 3 dni. S tým súvisí aj 
teoretická úroveň, že nemáme vyjasnené právomoci, ktoré presúvame na 
rozpočtové organizácie. Nebola zvládnutá právomoc, ktorá bola daná 
školám. Pozerali na seba a nie za dvere školy. 
Túto správu nemôžeme zobrať ani na vedomie. Uznesenie, ktoré vám 
bolo dané, nebolo splnené. 

JUDr. Tekeli Nemôžem súhlasiť s výkladom, že právnická osoba nie je združením 
osôb. Hlavný kontrolór prečítal ustanovenia občianskeho zákonníka, 
ktorým poukázal, že uplatnenie zľavy z ceny nájomného bolo vykonané 
v súlade s uznesením MZ, ktorým bola riaditeľom škôl zverená právomoc 
uzatvárať nájomné zmluvy.  

Hanigovský Na jednej strane naháňame 50 €, kontrolór zistil chyby, dali sa do súladu 
so zákonom – neberieme vecnú stránku veci, že keď riaditeľka dostala 
ponuku z CVČ Spišský Hrhov, že  plavecký výcvik majú deti zdarma – 
zareagovali rodičia a využili to. Riaditeľka musela reagovať na to čo chceli 
rodičia – občania mesta. Je pravda, že jej to neponúklo naše CVČ, ani 
nemohlo, nemáme prijatý taký úzus.  

MVDr. Kapusta Vysvetlil podmienky. 
JUDr. Tekeli Pri kontrole som posudzoval zmluvu a jej súladnosť so zákonom a našimi 

VZN a uznesením MZ, ktorým sa riaditeľom škôl zverila právomoc 
uzatvárať nájomné zmluvy. Riaditeľka postupovala v rámci noriem, ktoré 
v meste sú. Nemôžeme hovoriť o fiktívnych 400 tis. Sk na strechu. 
Pochybenie boli zistené vo veciach: - neskoro uzatvorená nájomná 
zmluva, nesprávne vypočítaná výška nájmu. 

Ing. Lisoň Nevyčítal som, vám, že ste do správy nevyčíslili 400 tis. Sk. Povedal som, 
že bola neoprávnene použitá zľava 50%. Môj názor nemením a som 
presvedčený, že treba kontrolu dokončiť. 

MVDr. Kapusta Na tomto uznesení vidno, že nie je celkom zjavné a zrozumiteľné. Je 
potrebné ho prehodnotiť. 

Mlynarčíková Mám ústnu žiadosť – na základe – od Ivety. 
Ing. Jurečko Je to vec, ktorá ujde a bude mesto v rozpore so zákonom. To je na 

dovysvetlenie. 
MVDr. Kapusta Je to formou uznesenia alebo VZN? 
Ing. Jurečko Týka sa to len MŠ. Túto zmenu diktuje priamo Ministerstvo školstva. 
Faltin Dajme to do bodu rôzne a prerokujme to. 
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Uznesenie č.: MZ-12-9-C- 
MZ ukladá hlavnému kontrolórovi vykonať kontrolu oprávnenosti poskytnutia zľavy 50% 
nájomného poskytnutého v nájomnom vzťahu MŠ Májová 54 Spišské Podhradie a CVČ Spišský 
Hrhov. 
Zodpovedný: Hlavný kontrolór Termín: Najbližšie MZ 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík 0 Mária Kaľavská 0 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin 0 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková 0 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula 0 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
- návrh neprešiel  
 
Uznesenie č.: MZ-12-9-A-3 
MZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra z kontroly prenajímania nebytového priestoru 
v Materskej škole Májová 54 Spišské Podhradie pre CVČ Spišský Hrhov. 
Zodpovedný:  Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
 
Bod č.: 9 
 Zmena organizačnej štruktúry 
Diskusia 
 MVDr. Kapusta Po minulom zasadnutí MZ bolo pracovné rokovanie poslancov , kde sa 

prijali návrhy. Predniesol návrh na uznesenie. 
Dr. Sereday Toto je návrh na dosť zásadnú zmenu čo sa týka činnosti školského 

úradu a oddelenia školstva. Myslím si, že prv než rozhodnete o tomto 
návrhu, mali by ste rozhodnúť o súvislostiach. Ak školský úrad prestane 
fungovať –pre mesto to znamená, že z agendy, ktorú vykonáva školstvo 
ubudne minimum. Rozdiel medzi agendou oddelenia  školstva a školským 
úradom, čo sa zmení, budú štatistické hodnoty. Navrhuje sa skrátenie 
úväzku na 0,20 %. Je to možné riešenie. Agenda sa nedá redukovať. 
Zvyšných 80% školskej agendy sa rozdelí medzi ostatných zamestnancov 
úradu. Ak pripustíme, že budú spôsobilí vykonávať špeciálnu agendu, 
znamená to, že títo zamestnanci majú v pracovnej náplni rezervy na to, 
aby tú agendu mohli vykonávať. Ak sú rezervy, načo sa pred 6 rokmi 
zriadilo oddelenie školstva? Prečo sa vtedy nerozdelila agenda medzi 
zamestnancov. A prečo sa príjem, ktorý bol zo štátu  nevyužili 
efektívnejšie? Možno, že tento návrh je dobrým príkladom toho ako sa 
dajú nájsť finančné zdroje na ostatné aktivity mesta ako napr. kamerový  
systém, obnova parkov, sociálne programy, SFS, atď. Stačí skrátiť všetky 
úväzky všetkých zamestnancov a mesto bude mať toľko peňazí, že za 3 
roky tu bude Monte Carlo. Školstvo tvorí 50% mestského rozpočtu. 
Mestský rozpočet bude okolo 80 mil. a zdá sa mi nenáležité riešiť 500 
tisícovú medzeru v mestskom rozpočte likvidáciou oddelenia školstva. Je 
na vás ako s týmto naložíte ale bude nešťastím keby ste prijali 
rozhodnutie – „aby ste s vaničkou nevyliali aj dieťa“.  Internetovú stránku 
na 15% to je len časť mojej  práce, ktorá je v tom úväzku. Zvyšok robím 
doma po víkendoch a po večeroch. Tých 15% je symbolický zlomok času, 
ktorý som tomu venoval a neviem si to dosť dobre predstaviť, aby som 
tento kapitál bol schopný v krátkej dobe odovzdať. Rozhodnite najprv ako 
sa zvládne vykonávanie agendy oddelenia školstva, pretože na to sa 

PDF created with pdfFactory trial version www.pdffactory.com

http://www.pdffactory.com
http://www.pdffactory.com


naviažu ďalšie problémy a tým sa dá predísť. Je tu 80 milónový mestský 
rozpočet a 50 miliónový školský rozpočet a problém tu robí 500 tisícová 
rezerva. Máme organizácie, ktoré do rozpočtu neprispejú ani halierom.  

MVDr. Kapusta Pred 10 minútami riaditeľka MŠ dala návrh, ktorý budeme riešiť v bode 
rôznom, že niečo ušlo, že od 1.1.2010  nebudú mať pripravené veci, ktoré 
budú robiť. Kto to mal ustrážiť? Kde vyšli tieto informácie? Mrzí ma to, že 
toto je nadnesené na dnešnom MZ a že s tým neprišla riaditeľka skôr. Na 
úradnej tabuli mesta – webovej alebo nástenkovej – visí VZN. Prečo nie 
je v bode rokovania? To VZN potrebujeme prijať od 1.1.2010 – dotácie 
ohľadom škôl. Ako prednosta úradu si vážim  vašu prácu ale tie dve veci 
sú vaša parketa. Dnes som podpisoval príkaz na úhradu – a znelo tam po 
mylnom poukázaní financií. 

Dr. Sereday Vysvetlil situáciu so zaokrúhľovaním súm. Vystúpili rozdiely so 
zaokrúhľovaním. Či už kultúrne poukazy a podobne, niektoré školské 
zariadenia museli vrátiť peniaze a posunuli sa iným zariadeniam. Aby 
školy vedeli o čo sa jedná – napísalo sa, že je to na základe nesprávneho 
výpočtu jednotlivých platieb. VZN – je to návrh, ak sú v ňom nedostatky, 
tak som predpokladal, že na rokovaní MZ sa odstránia. To je návrh. Boli 
tam vecné chyby tie som okamžite opravil. VZN bolo zverejnené v súlade 
so zákonom a mohlo byť prerokované. 

MVDr. Kapusta Prečítal návrh na uznesenie. 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-31 
MZ schvaľuje zmenu organizačnej štruktúry Mesta Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň  Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
Dr.  Sereday Ako si predstavujete výkon školskej agendy a internetovej stránky? Tomu 

som nerozumel. Ako sa bude riešiť 100% agenda pri 20% úväzku? 
Ing. Lisoň Štatutár je primátor a za chod úradu zodpovedá prednosta. Musia túto 

činnosť zabezpečiť. 
Hanigovský Predniesol návrh bytovej komisie o pridelenie bytu. 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-32 
MZ schvaľuje pridelenie bytu č. 1 na ulici Štefánikova 90 v Spišskom Podhradí pre pána: Horváth 
Jozef a manželka Horváthová Viera trvalo bytom Spišské Podhradie na dobu určitú od 1.1.2010 
do 31.3.2010 s možnosťou predĺženia podnájomnej zmluvy za predpokladu plnenia všetkých 
finančných povinností. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
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Diskusia 
 Ing. Lisoň Predkladám návrh uznesení, ktoré predkladajú poslanci. 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-33 
MZ schvaľuje odmenu primátorovi mesta za rok 2009 vo výške 50%-tného mesačného platu. 
Zodpovedný: Vedúca ekonomického oddelenia Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-34 
MZ schvaľuje odmenu pre zástupcu primátora za rok 2009 vo výške 50%-tného mesačného platu. 
Zodpovedný: Vedúca ekonomického oddelenia Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-35 
MZ schvaľuje odmenu hlavnému kontrolórovi mesta vo výške 50%-tného mesačného platu. 
Zodpovedný: Vedúca ekonomického oddelenia Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie 
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský 0 Mgr. Mária Kicková + 
Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
Diskusia 
 Mgr. Bača Som rád, že ste mi navrhli odmenu, ale v súčasnej situácii navrhujem 

moju odmenu dať do rezervného fondu – nerozpísaná rezerva. 
Hanigovský Predniesol návrh na uznesenie – zmeny finančných pásiem. 
Uznesenie č.: MZ-12-9-B-36 
MZ schvaľuje zmenu finančných pásiem pre určenie nákladov na nákup potravín na jedno dieťa 
podľa vekových kategórií platných od 1.1.2010 takto: 

- desiata –   0,23 € 
- obed -        0,57 € 
- olovrant –  0,20 €  

Zodpovedný: Riaditeľka MŠ Termín: 21.12.2009 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Marián Boržík + Mária Kaľavská + 
Ing. Ján Lisoň + Štefan Faltin + 
Peter Hanigovský + Mgr. Mária Kicková + 
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Mgr. Štefan Siváň  Vladimír Tomko  
Jozef Komara + Ing. Marek Mikula + 
Ing. Štefan Mačuga  +  --  0  
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
V Spišskom Podhradí dňa 21.12.2009 
 
 

Zapisovateľ  Prednosta MsÚ 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 
 
 
 
 

 Primátor mesta  
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